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РЕФЕРАТ

Дипломный проект содержит 154 с. машинописного текста с 8 рис., 

41 табл., приложений 4 и 11 листов графической части формата А1.

ВНУТРЕННИЙ АУДИТ, РИСКИ ПРОГРАММЫ ВНУТРЕННЕГО 

АУДИТА, СЕРТИФИКАЦИЯ ОБЪЕКТОВ, СИСТЕМА МЕНЕДЖМЕНТА 

КАЧЕСТВА ОРГАНИЗАЦИИ, РУКОВОДСТВО ПО КАЧЕСТВУ, СТАНДАРТ 

ОРГАНИЗАЦИИ

Объектами исследования дипломного проекта являются система 

менеджмента органа по сертификации и процесс сертификации объектов. Целью 

дипломного проектирования является разработка системы менеджмента качества

ООО «Центр испытаний и оценки соответствия «Безопасность и качество».

В рамках дипломного проекта был осуществлен анализ нормативной базы 

и документации, регламентирующей деятельность организации, проведен SWOT- 

анализ и структурно-функциональный анализ деятельности организации. В 

процессе работы над дипломным проектом были разработаны руководство по 

качеству организации, методическая инструкция по оцениванию рисков 

программы внутреннего аудита, стандарт организации «Внутренний аудит», 

функциональная модель сертификации объектов в нотации «как надо».

Диплом носит исследовательский и практический характер.



ABSTRACT

The degree project contains 154 pages of the typewritten text with 8 figures, 41 

tab.. Applications 4 and 11 sheets of the graphical part of A1.

INTERNAL AUDIT, RISKS OF THE INTERNAL AUDIT PROGRAM, 

CERTIFICATION OF FACILITIES, QUALITY MANAGEMENT SYSTEM OF 

THE ORGANIZATION, QUALITY MANUAL, ORGANIZATION STANDARD

The objects of study of the graduation project are the management system of 

the certification body and the process of certification of objects. The purpose of the 

diploma design is to develop a quality management system for LLC Center for Testing 

and Conformity Assessment «Safety and Quality».

As part of the graduation project, an analysis of the regulatory framework and 

documentation regulating the activities of the organization was carried out, a SWOT 

analysis and a structural and functional analysis of the organization's activities were 

carried out. In the process of working on the graduation project, a quality manual for 

the organization, a methodological instruction for assessing the risks of the internal 

audit program, the standard of the organization «Internal Audit», a functional model 

for certification of objects in the notation «as it should» were developed.

The diploma is of a research and practical nature.
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